
2020. 04. 07. Kérdés: Mennyire kell tájékozódnunk a rádióból, internetről?

Kedves Imre bácsi!

Felmerült bennem még egy kérdés a kialakult helyzettel kapcsolatban.
Hallottam olyan kritikát a hivőkkel szemben, hogy nagyon függenek a médiától és mindent
elhisznek, amit ott hallanak. Ebben a mostani helyzetben mennyire kell tájékozódnunk a rádióból,
internetről? Nem könnyelműség vagy felelőtlenség, ha nem figyelünk a hírekre?

Én a járvány kialakulásakor nem foglalkoztam azzal, hogy mi történik Kínában. Minden
koronavírussal kapcsolatos hírt tovább lapoztam. Nevetséges módon úgy gondoltam, ha valamiről
nem tudok, az nem fog engem és a családomat elérni. Közben mégis ott volt a félelem a szívemben,
de azt hittem, a struccpolitika működni fog. Azóta az Úr többször is megerősített, hogy nem kell
félnem. Hogy megbetegedünk-e mi is, nem tudjuk. Ami rajtunk áll, megtesszük. Nekem az a
szívem vágya, hogy tudjon az Úr használni akár betegen egy kórházban, akár itthon imádságban.
Mi most ezt gyakoroljuk a férjemmel.
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Apostol Imre válasza:

Kedves Testvérünk!

Először arra reagálok, hogy a járványhoz való mostani hozzáállásotokat jónak tartom. Megtenni,
ami rajtunk áll, a többit az Úrra bízni: Ő bárhogyan is dönt felőlünk, álljunk a rendelkezésére, és
végezzük, amit abban a helyzetben, állapotban ránk bíz.

Azt írod: Hallottam olyan kritikát a hivőkkel szemben, hogy nagyon függenek a médiától, és
mindent elhisznek, amit ott hallanak.
Ez általánosítás. Lehet, hogy ilyen hívő is van, de nem ez a jellemző. Valamikor Egri testvér
sokszor elmondta: „Nem azért vagyok hívő, hogy mindenkinek mindent elhiggyek. Az Úrnak
hiszek”. Balga dolog lenne mindent elhinnünk. De ez nem jelenti azt, hogy semmit se higgyünk el.

A kérdés: Ebben a mostani helyzetben mennyire kell tájékozódnunk a rádióból, internetről? Nem
könnyelműség vagy felelőtlenség, ha nem figyelünk a hírekre?
De bizony könnyelműség, sőt veszélyes nem figyelni a hírekre. Onnan tudhatjuk meg, hogy kijárási
korlátozás van. Az okát is onnan tudjuk. Azt is, hogy más országokban már ezerszámra haltak meg
emberek. Onnan tudjuk, hogy vigyázzunk egymásra, ne okozzunk tudtunkon kívül is fertőzést, bajt
másoknak, és még sorolhatnám.

Azonban ez nem jelenti azt, hogy állandóan hallgatni kell a rádiót, vagy sok időt tölteni, és mindent
elolvasni az interneten. Tehát ne legyünk médiafüggők!

Arra szeretném felhívni a figyelmet, amire a kormány és a hivatalos szervek is, hogy sok álhír
terjed, ami káros. A járványról megbízható híreket az interneten a https://koronavirus.gov.hu/
oldalon olvashatunk, illetve a Kossuth rádióban hallgathatunk.
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